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Actiepuntenlijst nav vragen en opmerkingen uit de kernbezoeken 2019 

 

Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

1 Steenbergen Bomen aan de Krommeweg 

 

 

De kwaliteit van de kastanjes aan de Krommeweg 

is erg slecht. Er is sprake van schimmels en 

bladverlies. Er is vrees dat de veiligheid van 

passanten in het geding komt. Wat kan hieraan 

gedaan worden? Is kappen de enige oplossing? 

 

De bomen langs de Krommeweg staan op de 

monumentale bomenlijst. Bladverlies kan duiden 

op mineermot, dit vormt geen gevaar voor de 

boom. Alle bomen langs Krommeweg worden Q1 

2020 gecontroleerd. Klachten over bomen kunnen 

gemeld worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

2 Steenbergen Bomen aan de Krommeweg 

 

 

De survivalrun zorgt op enkele plekken voor 

schade aan bomen. Is deze locatie wel het meest 

geschikt om dit evenement te organiseren? 

 

Als uit de controle blijkt dat de bomen iets 

mankeren, zullen we aan de organisatie van de 

Survivalrun aangeven dat er geen gebruik meer 

kan worden gemaakt van deze bomen. 

3 Steenbergen Bomen aan de Krommeweg 

 

Deze zomer hebben omwonenden veel overlast 

gehad van de eikenprocessierups. Hoe wordt deze 

overlast komend jaar voorkomen? 

 

Aan de Krommeweg is geen sprake geweest van 

eikenprocessierups. Klachten over bomen kunnen 

gemeld worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

4 Steenbergen Burgerinitiatief 

hondenspeelterrein 

 

Omwonenden hebben zorgen over overlast door 

het hondenveld. Het is belangrijk dat het gesprek 

hierover op gang komt. Kan de gemeente hierin 

een rol spelen? 

De initiatiefnemers gaan met bezwaarhebbenden 

in gesprek om te bezien of overlast verminderd of 

voorkomen kan worden. Gemeente speelt hierbij 

bemiddelende rol. 

5 Steenbergen Kastanjes Noorddonk 

 

 

Vrijwel alle kastanjes aan de Noorddonk tonen 

tekenen van ziekte. De ziekte spreidt zich uit. Er 

moet meer aandacht zijn voor het materiaal dat 

gebruik gemaakt wordt en dat door zagen de 

ziekte niet overgedragen wordt naar andere 

bomen. Wat wordt er gedaan om de ziekte niet 

verder te laten verspreiden? 

 

De kastanjes staan op de nominatie om vervangen 

te worden. De buitendienst weet met deze 

boomziekte om te gaan. Klachten over bomen 

kunnen gemeld worden via meldingssysteem 

Gemeente/ Buitendienst. 

6 Steenbergen Kastanjebomen in noord De voetpaden worden door vallende kastanjes erg Er wordt tweewekelijks geveegd. Buitendienst 
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 glad. Kan hier meer aandacht voor zijn? heeft geen klachten ontvangen. Klachten over 

bomen kunnen gemeld worden via 

meldingssysteem Gemeente/ Buitendienst. 

7 Steenbergen Vissteigers 

 

 

Inwoners klagen over dat zij al 1,5 jaar aandacht 

vragen voor de aanpak van de vissteigers. 

Wanneer worden de steigers aangepakt en 

worden omwonenden dan ook geïnformeerd? 

 

Het vervangen van de kunstwerken aan de 

Vriezendijk is in voorbereiding. Wij werken eraan 

dat deze winter de vervanging van deze werken is 

uitgevoerd. Omwonenden zullen hierover tijdig 

geïnformeerd worden.  

8 Steenbergen Snoeiwerk en onderhoud 

openbaar groen 

Het snoeiwerk en het verwijderen van onkruid in 

de wijk laat te wensen over. Ook wordt na 

snoeibeurten veel troep achtergelaten. Kan hier 

meer aandacht voor komen? 

Hierover zijn helaas geen meldingen bekend. 

Klachten over de buitenruimte kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

 

Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

9 Steenbergen Zicht op de A4 vanaf de 

Leurschans 

De Stadsraad heeft al meerdere keren aandacht 

gevraagd voor het geluidsoverlast vanaf de A4. 

Rijkswaterstaat heeft wel bomen en heggen 

geplant langs de A4, maar aan de verkeerde  kant 
van de weg. Inwoners hebben nu last van het 

geluid en fijnstof. Wat zijn mogelijkheden om hier 

iets aan te doen? 

Voor zover bij ons bekend worden er geen 

normen overschreden t.a.v. geluid en fijn stof.  

Overigens zijn bomen en heggen geen afdoende 

middelen om geluidsoverlast tegen te gaan. 

Klachten kunnen gemeld worden bij 

Rijkswaterstaat.   

10 Steenbergen Bomenoverlast Rietveen / 

Kloosterturf 

Het beheer en onderhoud van de bomen laat te 

wensen over. De worteldruk verplaatst zich. Kan er 

slimmer groenbeheer toegepast worden? Dat wil 

zeggen dat er bomen geplant worden die zorgen 

voor minder overlast en is het mogelijk om 

faciliteiten beschikbaar te stellen voor inwoners 

om zelf aan onderhoud te kunnen doen? 

De schade als gevolg van worteldruk is hersteld. 

Boomonderhoud is een taak en specialisme van 

de gemeente. Klachten over bomen kunnen 

gemeld worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

11 Steenbergen Lindenburghlaan/Fabrieksdijk Er heerst een groot onveiligheidsgevoel op deze 

weg. Zijn er mogelijkheden om auto s in de 
toekomst een andere weg te kunnen laten nemen 

Deze kruising is reeds uitgebreid onderzocht, met 

als resultaat dat het oplossend vermogen gering 

is. In het GVVP wordt hierop teruggekomen. De 
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van en naar de nieuwe wijk? Als dat nu niet 

meegenomen wordt in het GVVP wordt misschien 

achter de feiten gelopen. 

aanleg van een oversteekplaats aan de 

Fabrieksdijk is alvast in voorbereiding.  

12 Steenbergen GVVP In meerdere plaatsen waar meerdere 

verkeersgebruikers van dezelfde weg gebruik 

maken zijn de straten aangepast waarbij de auto 

te gast is. Wat zijn hiervan de mogelijkheden? 

Met het GVVP wordt hiernaar gekeken, wel is 

gebleken dat er weinig plaatsen zijn, waar de 

intensiteit van fietsers in een straat hoger is dan 

het autoverkeer. Een maatregel als auto te gast  
zal daarom niet erg functioneel zijn. 

13 Steenbergen Bloemenperk bij De Meermin Bij het zwembad was een bloemenveld ingezaaid. 

Dat ziet er nu verloederd uit. Kan hier iets aan 

gedaan worden en komt het bloemenveld terug? 

Voor een biologisch en bij-vriendelijk beheer 

wordt hier een keer per jaar gemaaid en geruimd. 

Het onderhoud is erop gericht dat het 

bloemenveld het jaar erop weer volop in bloei 

staat. Klachten over de buitenruimte kunnen 

gemeld worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

14 Welberg Corneliuskerk Er zijn zorgen over het onderhoud van de kerk. De 

dakpannen vallen van het dak. Ook het terrein 

voor de kerk ziet er erg onverzorgd uit. Kan de 

eigenaar hierop aangesproken worden? 

Op dit moment te weinig over bekend? Klachten 

hierover graag doorgeven via meldingssysteem 

Gemeente/ Buitendienst. 

15 Welberg Kapelaan Kockstraat Te hard rijdende automobilisten blijft een 

zorgpunt. Hopelijk wordt dit met de toevoeging 

van een fietsers wel minder. Er is wel een 

signaleringsbord, maar deze hangt achter een 

boom.  

Onderzocht wordt of het bord verplaatst kan 

worden. In verband met het Centrumplan Welberg 

wordt deze weg opnieuw ingericht. 
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Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

16 Welberg Burgerinitiatief Boomdijk De grond van het wandelpad is van het Brabants 

Landschap. De gemeente heeft hier geen directe 

zeggenschap over, wel zijn er complimenten voor 

het maaien van het gras door de gemeente. Er zijn 

wel zorgen over de veiligheid. Via de Boomdijk is 

een goede route te maken naar de Bevrijdingsbel. 

Kan de route opgenomen worden in het kader van 

75 jaar bevrijding? En welke rol kan de gemeente 

spelen richting Brabants Landschap om de route 

te verbeteren? 

De kerncoördinator Welberg kan een rol spelen in 

contact tussen de gemeente en Brabants 

Landschap. Er is al een route richting de 

Bevrijdingsbel, dit is het rondje Welberg.  

17 Welberg Boomdijk Kunnen borden geplaatst worden om het verkeer 

te waarschuwen voor overstekende reeën? 

De borden zijn geplaatst. 

18 Welberg Tussendoortje Er zijn zorgen over de veiligheid bij het 

Tussendoortje. Er is weinig verlichting en het zou 

fijn zijn als er een spiegel zou hangen om te 

waarschuwen voor uitrijdend verkeer. 

De mogelijkheden worden onderzocht en binnen 6 

maanden uitgewerkt. Klachten over de verlichting/ 

buitenruimte kunnen gemeld worden via 

meldingssysteem Gemeente/ Buitendienst. 

19 Nieuw-Vossemeer Rondje om de Kreek Door wateroverlast is het niet mogelijk om het 

hele jaar van het pad gebruik te maken. Kan er 

een pad aangelegd worden net als in Dinteloord 

met verlichting? 

De dorpsraad wil hier graag verlichting 

aanbrengen en daarom is de verbetering van het 

pad uitgesteld naar voorjaar 2020. Samen met de 

dorpsraad wordt de haalbaarheid van verlichting 

onderzocht.  

20 Nieuw-Vossemeer Merijntje Gijzen Is het mogelijk om zowel het beeld van Merijntje 

Gijzen als ook de protestantse kerk uit te lichten? 

En kan het plein bij Merijntje gereinigd worden? 

Samen met de dorpsraad wordt de mogelijkheid 

van aanlichten onderzocht.  

Klachten over de buitenruimte kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

21 Nieuw-Vossemeer De Vosseburcht Er is behoefte aan meer ruimte. De 

conciërgewoning staat leeg en een eventuele 

verkoop kan het voortbestaan van het dorpshuis 

in gevaar brengen. Kan de woning bij de plannen 

Het bestuur van de Vossenburcht heeft B&W 

verzocht om de Vossenburcht van Stadlander te 

kopen en de conciërgewoning voor de gewenste 

uitbreiding aan te kopen. Dit verzoek is in 
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rondom de Vosseburcht betrokken worden? behandeling genomen en het antwoord volgt 

later. 

22 Nieuw-Vossemeer Tiny Forest Stadlander heeft woningen te bouwen op de plek 

waar ouderenwoningen hebben gestaan. De 

dorpsraad zou –indien hier niet gebouwd gaat 

worden- graag een tiny forest op deze locatie 

willen realiseren. Kan dit? 

In het eerstvolgende overleg op maandag 16 

december met Stadlander wordt deze 

mogelijkheid besproken. 

23 Nieuw-Vossemeer Schuur carnavalsvereniging 

aan de Veerweg 

Deze schuur is eigendom van de gemeente en is 

de entree tot het dorp. Kan het aangezicht 

verbeterd worden? 

De schuur is geen eigendom van de gemeente. Er 

loopt een initiatief van de carnavalsvereniging. 

24 Nieuw-Vossemeer Katholieke Kerk De dorpsraad zou de kerk graag op een betere 

manier aangelicht willen hebben. Dit kan 

beter/slimmer dan nu het geval is. 

Samen met de dorpsraad wordt de mogelijkheid 

van aanlichten gebouwen onderzocht. 

 

Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

25 Nieuw-Vossemeer Sunclass/Stellebos Er kan recreatief meer gedaan worden met dit 

gebied en door fiets- en voetpaden een verbinding 

tussen het dorp en het gebied langs te kanaal te 

realiseren. De dorpsraad komt met een plan. 

Het initiatief van de dorpsraad wachten we met 

belangstelling af. 

26 De Heen Verkeersoverlast Dorpsweg-

Heensedijk 

Wanneer wordt de verkeersoverlast in het dorp 

aangepakt? 

In Q1 2020 zal onderzoek plaatsvinden om te 

bekijken welke maatregelen effectief kunnen zijn 

27 De Heen Haven De Heen De ondergrondse container is ongunstig geplaatst. 

Kan deze verplaatst worden? 

Het verplaatsen van de container richting de dijk  

is niet mogelijk ivm de waterkerende werking van 

de dijk en de bijbehorende zone. De 

bereikbaarheid van de container is verbeterd.  

28 De Heen Haven De Heen Er zijn zorgen over de bereikbaarheid van de 

hulpdiensten. De responstijd van hulpdiensten is 

te lang. 

 

29 De Heen Schutbocht  Kunnen in de Schutbocht nieuwe 

speeltoestellen geplaatst worden? 

 De waterafvoer is niet goed. Bij regenval staat 

-Er is een notitie speelruimte in voorbereiding.  

- In 2018 zijn tijdelijke preventieve maatregelen 

genomen om de wateroverlast te verhelpen. In 
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de Schutbocht blank (ook binnen bij 

bewoners). 

 De Schutbocht wordt als racebaan gebruikt. 

Wat kan er gedaan worden om dit tegen te 

gaan? Kan er een matrixbord geplaatst 

worden? 

 Kunnen de graskanten aan weerszijden 

gemaaid worden? 

 Wat zijn de mogelijkheden voor extra 

woningbouw? 

2019 is gestart met de actualisatie van het 

basisrioleringsplan De Heen. De verbeteringen die 

hieruit voortkomen, worden opgenomen in het 

gemeentelijk rioleringsplan. De komende 4 jaar 

worden deze maatregelen uitgevoerd.  

- de straat is vanwege de bochten en korte afstand 

niet geschikt voor een matrixbord.  

- Klachten over de buitenruimte kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

- Mogelijkheden voor woningbouw worden 

onderzocht 

30 De Heen Langeweg Op de Langeweg staan tussen huisnummers 8 en 

12 grote bomen. Het bladverlies zorgt voor 

overvolle putten. Kunnen de bestaande bomen 

vervangen worden door nieuwe (kleinere) bomen? 

Het betreft gezonde bomen, deze worden niet 

gekapt. Klachten over bomen kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

31 De Heen Dorpsweg De verkeersveiligheid is nog steeds een probleem. 

Ook wordt er geparkeerd op de stoepen. Wat kan 

hieraan worden gedaan? 

In Q1 2020 zal onderzoek plaatsvinden om te 

bekijken welke maatregelen effectief kunnen zijn 

32 De Heen Visiedocument De leefbaarheidsgroep heeft op www.deheen.org 

een visiedocument geschreven. Hoe nu verder? 

In dit visiedocument wordt ook door bewoners de 

verkeersveiligheid als een belangrijk item 

aangedragen. Borden helpen hierbij niet. 

Handhaving wel. 

Onderzocht wordt hoe het visiedocument De 

Heen geactualiseerd kan worden. Wat de 

verkeersveiligheid betreft; dit wordt nader 

onderzocht en opgenomen in GVVP. Wat betreft 

de aansluiting Dorpsweg op de provinciale weg 

N257 en de wens voor rotonde; hierover heeft 

wethouder Baartmans onderhoud aangevraagd 

met gedeputeerde van Provincie.  

 

  

http://www.deheen.org/
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Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

33 Kruisland Eerste Boutweg Een mooi wandel(fiets)pad in Kruisland voor velen. 

Deze groene strook is vrij kaal en open. Vanwege 

leidingen is het lastig om hier groen aan te 

planten. Zou er nog een oplossing zijn om het nog 

wat aantrekkelijker en groener te maken? Wellicht 

kan het meegenomen worden bij de aanpak van 

de dorpsentrees? 

Tijdens overleg met dorpsraad is groenstrook 

besproken. Voor een gedeelte bij entree zijn er wel 

mogelijkheden. Beplanting van de grond onder de 

bomen is niet mogelijk, want deze grond zit vol 

met wortels.  

34 Kruisland De Darink Over de BMX baan heeft de ontwikkeling lang 

stilgelegen. Worden de initiatiefnemers wel 

serieus genomen en wanneer wordt er meer 

duidelijkheid verwacht? 

De initiatiefnemers worden zeer serieus genomen. 

Op 25 november jl. hebben zij een 

informatieavond gehouden over de inrichting van 

het terrein De Darink. Er is naast enthousiasme 

van initiatiefnemers, ook heel veel bedenkingen 

van omwonenden; zij vrezen voor geluidsoverlast 

en hangjeugd. De uitkomst van de avond is, dat er 

samen met initiatiefnemers en bezwaarmakers 

een nieuw plan wordt ontwikkeld.  

35 Kruisland De Darink Door de uitlaat/schoorsteen van de spuitcabine 

van het aangrenzende bedrijfspand is er een 

mogelijk gezondheidsrisico. Aanpak van de 

schoorsteen is voor de ondernemer een te grote 

investering. De ondernemer geeft aan niet tegen 

de activiteiten op de locatie te zijn, maar maakt 

zich zorgen over de gezondheidsrisico s. 
Bedrijfsverplaatsing zou een optie kunnen zijn, 

mits hiervoor een geschikte locatie is. Worden 

deze gezondheidsrisico s meegenomen in het 
besluit over de BMX-baan? 

Ondernemer probeert zijn bedrijfspand te laten 

verplaatsen op kosten van de gemeente. Locatie is 

aangewezen als permanent groen ipv 

woningbouw. Op permanent groen zijn  

activiteiten als (honden)speelplaats toegestaan.  

Spuitcabine is zeer gering in gebruik, geen 

klachten bij gemeenten bekend. Klachten over 

buitenruimte/ stankoverlast kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. 

36 Kruisland De Darink De huidige pannakooi zorgt voor teveel overlast. 

De lichten in de kooi branden tot s avonds laat en 
De pannakooi zelf heeft geen verlichting; het 

betreft openbare verlichting die op centrale 
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ook tot laat geluidsoverlast. Het verzoek is om 

voordat er nieuwe plannen gemaakt worden, eerst 

de overlast tegen te gaan. Wat kan hieraan gedaan 

worden? Misschien s avonds afsluiten? 

manier geschakeld wordt. Mogelijk kan 

inschakelen van Jongerenwerk en Buurtpreventie 

helpen.  

37 Kruisland De Darink Over de plannen voor De Darink is in het verleden 

een informatieavond georganiseerd. Op welke 

manier worden omwonenden bij de verdere 

besluitvorming betrokken? 

Zou de ruimte eventueel ook beschikbaar kunnen 

zijn voor maatregelen in het kader van de 

energietransitie? 

Zie antwoord vraag 34: de initiatiefnemers maken 

een nieuw plan en nemen alle opties mee.  

 

 

 

 

 

Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

38 Kruisland Van Diepenbeekstraat Door buurtbewoners wordt geklaagd over de staat 

van het aangezicht van de voortuinen in de straat, 

met name die van de huurwoningen. 

Omwonenden ervaren overlast van het 

naastgelegen autobedrijf, parkeerplaatsen die 

bezet worden, olie op de weg. Dit is gemeld bij 

handhaving, maar vooralsnog zonder resultaat. 

Welke rol kan de gemeente hierin spelen om van 

deze straat weer de mooie straat van Kruisland te 

maken? 

Klachten over de buitenruimte kunnen gemeld 

worden via meldingssysteem Gemeente/ 

Buitendienst. Er wordt een melding gemaakt in het 

systeem en klachten worden aan betreffende 

instanties doorgegeven. Ook handhaving wordt op 

deze wijze ingeschakeld. 

39 Kruisland De Holle Roffel Het bestuur zou graag het gebouw professioneel 

aan willen lichten. Dit kost veel geld. Dit bedrag 

 Samen met de dorpsraad zullen de 

mogelijkheden voor aanlichten van gebouwen 
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wordt onder andere opgebracht door sponsoren. 

Kan hiervoor ook het initiatievenfonds benut 

worden? 

onderzocht gaan worden. 

40 Kruisland De Darink Over de plannen voor De Darink is in het verleden 

een informatieavond georganiseerd. Op welke 

manier worden omwonenden bij de verdere 

besluitvorming betrokken? 

Zou de ruimte eventueel ook beschikbaar kunnen 

zijn voor maatregelen in het kader van de 

energietransitie? 

 Zie vraag 34 

41 Dinteloord Overlast Steenbergseweg  Bij het BP station wordt melding gedaan van 

veel overlast door drugsgebruikers en 

hangjeugd. Er is al vaker gevraagd om de 

patrouilleren, maar dat heeft slechts voor op 

de korte termijn effect. Wellicht zou een 

betaalde parkeerplaats op het huidige 

voetbalterrein mogelijkheden bieden. Kan de 

bestrijding van de overlast meegenomen 

worden bij de aanpak van de Steenbergseweg? 

 Omwonenden geven aan dat sinds 2 jaar de 

overlast is toegenomen. s Nachts rijden auto s 
af en aan en veelal met hoge snelheid. Dit in 

combinatie met vrachtwagens zorgt voor veel 

overlast. Daarnaast is ook geconstateerd dat 

vaak lachgas wordt gebruikt. Steeds de politie 

bellen is geen structurele oplossing. De enige 

oplossing is dat zij er niet meer kunnen staan. 

Kan het parkeerterrein op een andere manier 

ingericht worden? 

 Deze klachten zijn bekend bij Handhaving en 

de Veiligheidsregisseur, binnen 2 weken volgt 

een overleg met de omwonenden om tot een 

werkbare aanpak te komen van de overlast. 

Ook geldt dat hoe vaker de overlast gemeld 

wordt, hoe beter in beeld bij de gemeente 

wanneer en waar er overlast van deze 

jongeren is.   

 

 

 Volgend jaar wordt begonnen met de 

voorbereiding van de reconstructie van de 

Steenbergseweg in 2021, hierin worden de 

klachten en aandachtspunten direct 

meegenomen.  
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Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

42 Dinteloord Wilhelminastraat Wat kan er gedaan worden aan de inrichting van 

de straat en de overlast van het verkeer? De 

bewoners ervaren last van vrachtverkeer dat met 

te hoge snelheid door de straat heen gaat. 

Daarnaast is het nodig om de straten beter 

geschikt te maken voor doorgaand verkeer. 

Wellicht éénrichtingsverkeer? 

Dit wordt onderzocht middels een 

verkeersonderzoek 

43 Dinteloord Colijnstraat De Colijnstraat is slecht verlicht. Zo zijn er in 

Dinteloord meerdere enge plekken . Hier was ooit 
een potje voor. Bestaat dit potje nog steeds? 

De mogelijkheid tot verbetering van de verlichting 

wordt onderzocht. Er is geen apart budget meer 

voor enge plekken .  
44 Dinteloord Westerstraat In de Westerstraat worden nieuwe appartementen 

gebouwd. Klopt dit? En op welke wijze wordt 

rekening gehouden met mogelijk parkeeroverlast? 

Aan de Westerstraat worden 6 appartementen 

gerealiseerd. Op eigen terrein (achter het 

complex) zullen 9 parkeerplaatsen worden 

gerealiseerd. 

45 Dinteloord Van Tilburg en Kouters Afvalverwerkingsbedrijf Van Tilburg en 

aardappelhandel Kouters zorgen voor veel 

verkeersbewegingen in de kern en zorgt ook voor 

verkeersoverlast. De route van het vrachtverkeer 

over de Stoofdijk is de meest korte route, maar is 

niet ideaal. Kunnen deze bedrijven uit het centrum 

verplaatst worden? 

 Niet bekend  

46 Dinteloord Braakliggend terrein Van 

Tilburg aan Oostvoorstraat 

Aan de Oostvoorstraat ligt een braakliggend 

terrein dat eigendom is van de erven van Van 

Tilburg. Eerdere plannen om dit gebied opnieuw in 

te vullen zijn niet doorgegaan. Dit gebied was ooit 

onderdeel van het plan Hart voor Dinteloord. Kan 

de gemeente hierin een rol spelen en het initiatief 

nemen om de gesprekken weer op te starten? 

We zullen het gesprek aangaan met betrokkenen 

47 Dinteloord Pand Rabobank Klopt het dat op deze locatie appartementen 

gerealiseerd gaan worden? Er wordt over 

 Dat klopt, er komen 6 appartementen met 

parkeren 
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gesproken dat voor de nieuwe appartementen 30 

parkeerplaatsen benodigd zijn. Hoe worden deze 

parkeerplaatsen gerealiseerd? 

48 Dinteloord Panden Slings De oude panden van Slings aan het Raadhuisplein 

zijn onder voorbehoud verkocht. Welke 

bedrijfsactiviteiten mogen hier? 

De parkeerdruk in dit gedeelte van het 

Raadhuisplein is erg hoog. Het troittoir is niet te 

gebruiken en is gevaarlijk. Wordt hier iets aan 

gedaan? En wat zijn de mogelijkheden om hiervan 

een éénrichtingsweg te maken? 

 Dat klopt en deze panden zullen worden 

gebruikt voor wonen  

 

 

 De parkeerdruk in Dinteloord wordt 

onderzocht  

 

 

Nr. Kern Onderwerp Vraag Antwoord 

49 Dinteloord Parkeerplaatsen Zuideinde Achter het appartementenblok aan het Zuideinde 

is een parkeergelegenheid. Kan deze 

parkeerplaats behouden blijven? 

Dit betreft een tijdelijke parkeergelegenheid, in de 

parkeerdrukmeting wordt hierop teruggekomen.  

50 Dinteloord Parkeerdruk centrum De parkeerdruk rondom het Raadhuisplein is erg 

hoog. Wat zijn de mogelijkheden om de 

parkeerdruk meer te spreiden? Bijvoorbeeld door 

bebording? 

De parkeerdruk in Dinteloord wordt onderzocht 

51 Dinteloord Burgerinitiatief Zuideinde Het burgerinitiatief om de begraafplaats Zuideinde 

op te knappen heeft geleid tot een mooi resultaat. 

Er zijn nog veel ideeën voor op de langere termijn. 

Hiervoor zijn wel vrijwilligers nodig. 

Passanten weten ook steeds vaker de weg te 

vinden naar het Raadhuisplein via de 

begraafplaats. Kan er voor de ingang een 

zebrapad aangelegd worden? 

Het is al een 30-km zone, deze wordt om die reden 

niet uitgerust met een zebra-pad.  

52 Dinteloord Vrachtwagenparkeerplaats 

Van Heemskerckstraat 

De parkeerplaats is openbaar, maar erg vol. Er 

staan ook vrachtwagens van bedrijven die ook 

Er wordt regionaal onderzocht wat de 

mogelijkheden hiervoor zijn. 
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plek hebben op eigen terrein. In de vrachtwagens 

wordt vaak overnacht en er is behoefte aan een 

bewaakte parkeerplaats. Wat zijn de 

mogelijkheden hiervan? 

53 Dinteloord Panden Chrisje Op de locatie Chrisje aan de Westvoorstraat 

worden mogelijk parkeerplaatsen gerealiseerd. 

Wat is hiervan de stand van zaken? 

-  

54 Dinteloord Havenweg Er wordt op de Havenweg erg hard gereden, met 

name buiten de bebouwde kom. Kan deze locatie 

bezien worden in het kader van het GVVP? En 

wordt er in het GVVP ook gekeken naar de totale 

verkeerscirculatie in Dinteloord? 

In het GVVP wordt op deze locatie teruggekomen 

 

 


